
Zápis z jednání okresní odborné rady ochrany obyvatelstva ve Svitavách dne 15.05.2019 

Přítomni: Pavel Říha, Miroslav Vacek, Tomáš Kaša, Vlastimil Štrumfa 

 

Účastníky přivítal vedoucí OR a seznámil je s programem jednání. Omluvil i starostu OSH, který je 

nemocen. Miroslav Vacek podal informace o jednání ÚOR. Podrobný zápis z tohoto jednání je 

k nahlédnutí na stránkách DH.cz.  

Vlastimil Štrumfa podal informace o dění v HZS a o aktivitách na úseku ochrany obyvatelstva. 

Informoval přítomné o připravovaném krajském cvičení předurčených jednotek v roce 2020, které 

proběhne na Chrudimsku. 

Podrobně se probíralo připravované podzimní cvičení předurčených jednotek našeho okresu. Byl 

navržen termín tohoto cvičení, lokalita a probírala se také možná témata tohoto cvičení. 

Připravuje se také teoretická část výcviku pro jednotky, které mají zájem o zařazení do předurčených 

jednotek pro ochranu obyvatelstva. 

V plánu je možná pomoc jednotek na ZPV v Pusté Rybné a na TFA ve Svitavách. 

Byla podána informace o zaměření ostatních odborných rad v našem kraji. 

Vzhledem k tom, že se jednání značně protáhlo, bude zpráva o návštěvě TC složek IZS v Brně a 

činnosti předurčených jednotek v JMK podána na další schůzce rady. 

Ta proběhne koncem června jako výjezdní a bude se na ní řešit právě připravované cvičení 

předurčených jednotek. 

 

Vedoucí rady poděkoval účastníkům za podnětné jednání a schůzku ukončil. 

 

Za OOROO 

Pavel Říha Vedoucí OOR 

 


